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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2022-10-31

Närvarande: Stewe, Magnus, Peter, Per, Joakim, Caroline, Erling och Annika Larsen.

1. Mötet öppnades.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprokoll godkändes.

4. Skötselbidrag för sjömellet har inkommit och är finanserna i ordning.

5. I ärendet sänkt hastighet genom byn uppdrogs åt Stewe och Peter att 
tillskriva transportstyrelsen.

6. Erling ordnar med skrivelse till kommunen om underhåll av 
brandstationen.

7. Skötsel av hus och mark på idrottsplatsen ska utgå från österås, planen 
ska hållas tillräckligt i ordning för spontanidrott.

8. Valborg 2023 närmar sig, Stewe jobbar då så övriga styrelsen får utökat 
ansvar för organiserandet.

9. Övriga frågor: Staket utmed järnvägen är delvis i dåligt skick, Joakim 
kontaktar berörda organisationer. 
Förfrågan inkom om vägskylt till “Ballingslövs gamla by” och sponsring 
därav, pris skall undersökas.
Annika kommer att adjungeras till styrelsemötena framöver.
 

10. Nästa möte planeras till den 28 november kl 19 på Hilmasro. 

11. Mötet avslutades i god ordning.

Per knappade texten.


